
Protokół Nr  19/09 
z posiedzenia Komisji Budżetu i Finansów Rady Miejskiej  

w dniu  28 września  2009 r. 
 
Obecni wg załączonej listy. 
Miejsce obrad: Biuro Rady Miejskiej 
 
Tematyka  Komisji:  

1. Otwarcie posiedzenia. 
2.  Rozliczenie imprezy „Piknik w Białogardzie”. 

Przedstawiają: Małgorzata Chir, Rzecznik Burmistrza 
Krzysztof Stobiecki, Naczelnik Wydz. EKP 
Lucyna Szymecka, Skarbnik Miasta 

3. Rozpatrzenie i zaopiniowanie projektów uchwał: 
a) w sprawie przystąpienia do realizacji projektu „Aktywna szkoła” – kompleksowy plan 

rozwoju szkół z terenu miasta Białogard – druk A, 
Przedstawia: Piotr Janowski, Naczelnik Wydz. Rozwoju Gosp. i Spraw Społecznych 
b) zmieniającej uchwałę w sprawie wieloletniego planu inwestycyjnego Miasta Białogard 

na lata 2003-2010 – druk B, 
Przedstawia: Waldemar Marczyk, Naczelnik Wydz. Infrastruktury 
c) zmieniającej uchwałę budżetową na rok 2009 – druk C, 
Przedstawia: L.Szymecka, Skarbnik Miasta. 

4. Sprawy różne. 
5. Zamknięcie posiedzenia. 

 
Ad 1  

 Posiedzenie o godz. 1510 „otworzył i prowadził” przewodniczący Komisji – Sławomir 

Domański. Komisja przyjęła przedstawiony porządek i protokół z poprzedniego posiedzenia, 

głosując: za-5 (jednogłośnie).   

 

Ad 2 

Rozliczenie imprezy „Piknik w Białogardzie”. 
Przedstawili: Małgorzata Chir, Rzecznik Burmistrza 

Lucyna Szymecka, Skarbnik Miasta 
 

Głos w dyskusji zabrali: 

T.Szwed – pytał  ile wpłynęło środków na tą imprezę i  ile kosztowała impreza? 
Rzecznik – odpowiedziała, że występowały trzy zespoły na łączną kwotę 21 tys. zł. Pozostałe  

koszty związane z organizacją stanowią kwotę 4 tys. 234 zł 40 gr.  Jeśli chodzi o zbiórkę to 
zebrano kwotę 7 tys. 799 zł oraz na chwilę obecną na konto wpłynęło  880 zł, co daje 
łącznie 8 tys. 679 zł. Koszt imprezy stanowi kwotę 25 tys. 234 zł, z czego część zadań zostało 
wykonane za darmo. 

W.Czurko – pytał czy faktury od zespołów zostały zapłacone, jaki jest termin płatności? Na 
Komisji Budżetu Pani Rzecznik informowała, że Marszałek Zachodniopomorski miał 
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dofinansować piknik promujący Woj. Zachodniopomorskie. Radny pytał czy dofinansował i 
w jakiej kwocie? 

Rzecznik – wyjaśniła, że był błąd i faktury zostały odesłane. Termin płatności był do 
30.08.2009 r. Nastąpi  refinansowanie w kwocie 10 tys. zł po przedstawieniu faktury. 
Rzecznik poinformowała, że jest umowa z Urzędem Marszałkowskim i uchwała o decyzji 
przyznającej kwotę 10 tys. zł.  

S.Purol – stwierdził, że w prasie Pani Rzecznik wypowiedziała się, że piknik jest  rozliczony, 
Radny prosił, aby ustosunkować się, które podmioty ofiarowały darowizny na rzecz Miasta? 
Kto był za to odpowiedzialny? Pani Skarbnik poinformowała na Komisji o zaliczkowym 
wypłaceniu kwoty. 

Rzecznik – odpowiedziała, że taką wiedzę ma Dyrektor CKiSE, P.Wiśniewski, który 
realizował wszystkie zlecenia i wie kto zrealizował usługę za darmo. Rzecznik prosiła, aby 
Pani Skarbnik przedstawiła taką informację. Za organizację imprezy był odpowiedzialny 
Urząd Miasta. 

Skarbnik – wyjaśniła, że zostały wystawione dwie faktury, jedna na zaliczkę na kwotę 10 tys. 
zł, druga była na dopłatę do umowy. Na fakturze na zaliczkę było napisane gotówką oraz że 
zostało zapłacone a przekreślone zostało przelew. W związku z tym do zapłaty było 0 zł. 
Dlatego dwie faktury zostały wysłane. Aby wszystko się zgadzało cofnięto też umowę. Poza 
tym  umowa nie została podpisana przez agencję reprezentującą zespoły. 

W.Czurko –  stwierdził, że w fakturze widnieje zapis, iż zadatek stanowi kwotę 21 tys. zł. 
 W tym momencie radni prosili o skserowanie przekazane do wiadomości przez Panią 
Rzecznik przefaksowanej faktury nr 206/K/2009  z dnia 12.09.2009 r. przesłanej przez Firmę 
GREEN STAR, otrzymując kserokopie. 
S.Domański – stwierdził, że w dniu 25.09. br. w Kurierze Szczecińskim dziennikarz po 

rozmowie z Panią Rzecznik napisał informację, że impreza została rozliczona, wszystkie 
faktury zostały zapłacone. Radny pytał skąd Pani Rzecznik miała taką informację? 

Rzecznik – odpowiedziała, że taką informację powzięła od pełniącego funkcję Burmistrza 
Miasta. Na każde z konkretnych pytań zadanych przez dziennikarza odpowiedzi udzielił 
Burmistrz. 

T.Szwed – stwierdził, że nigdy tak nie było, że coś się odbyło a potem przyszła informacja do 
radnych. 

S.Domański – poinformował, że z przebiegu imprezy wie, iż zakupu rzeczy z licytacji dokonały 
następujące osoby:  Starosta Kołobrzeski, Poseł S.Karpiniuk a Pani A.Sztark nie kupiła nic. 

Rzecznik – odpowiedziała, że z licytacji uzyskano kwotę 2 tys. 980 zł. 
W.Czurko – pytał czy rzecznik powinien stać na straży prawdziwego przekazu czy 

przekazywać sfałszowany przekaz? Mówiąc, że impreza została rozliczona to kalka 
dziennikarska a Pani Rzecznik powinna wyprostować wypowiedzi. Radny pytał czy 
dokonała sprostowania? Prosił o sprostowanie nieprawdziwej informacji. Jako Rzecznik 
Miasta powinna rzetelnie wykonywać swoją pracę, bo jest pracownikiem Urzędu Miasta. 

Rzecznik – uważa, że rzecznik nie powinien przekazywać zafałszowanego przekazu. Rzecznik 
nie dokonała sprostowania, ale przekaże prośbę Burmistrzowi. 

 
Przewodniczący Komisji ogłosił 3 minuty przerwy o godz. 15.55. Po przerwie wznowiono 

posiedzenie. 
 
S.Purol – stwierdził, że z informacji wynika, że 4 tys. zł będą przeznaczone na zadania, skąd 

będą pochodziły środki na realizację zadań? 
Skarbnik – odpowiedziała, że nie ma faktur i nie ma zobowiązań, środki będą pochodziły z 

budżetu Miasta. Powinno być płacone z promocji, ale nie ma środków. W tej sprawie będzie 
musiała zwrócić się do Burmistrza, Burmistrz da polecenie służbowe i Burmistrz będzie 
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musiał poinformować Radę. Skarbnik poinformowała, że umowa została wprowadzona do 
budżetu Miasta w kwocie 10 tys. zł. Jak będzie wystawiona faktura to Urząd Marszałkowski 
zrefunduje tą kwotę. 

 S.Purol – pytał na jakim etapie są wydatki w kwocie 4 tys. zł? 
Rzecznik – wyjaśniła, że wydatki wpłyną do CKiSE a nie do Urzędu Miasta. 
W.Czurko – pytał o efekty jakie Miasto osiągnęło podczas promocyjnego pikniku Woj. 

Zachodniopomorskiego. 
Rzecznik – odpowiedziała, że zorganizowanie imprezy, białogardzianie wzięli udział w 

imprezie, została przeprowadzona  zbiórka na rzecz Oli. 
S.Domański – prosił, aby przedstawić radnym kserokopię sprostowania w gazecie. 
  
Ad 3 

Rozpatrzenie i zaopiniowanie projektów uchwał: 
a) w sprawie przystąpienia do realizacji projektu „Aktywna szkoła” – kompleksowy plan 

rozwoju szkół z terenu miasta Białogard – druk A, 
Przedstawił: Piotr Janowski, Naczelnik Wydz. Rozwoju Gosp. i Spraw Społecznych 
Wniosek złożył w dniu 5.06.2009 r. Zastępca Burmistrz Miasta, Zbigniew Raczewski do 
Wojewódzkiego Urzędu Pracy, który będzie w 100%  finansowany ze środków unijnych do 
programu „Kapitał Ludzki” na sfinansowanie dodatkowych zajęć lekcyjnych w szkołach 
podstawowych i gimnazjach białogardzkich. Łącznie złożono 210 wniosków, nasz wniosek 
na kwotę 538 tys. 860 zł znalazł się na 6 pozycji. Przyznano kwotę 462 tys. 60 zł, a różnica 
do negocjacji. 

 
Głos w dyskusji zabrali: 

S.Purol – pytał dlaczego teraz przystępujemy a nie na etapie składania wniosku? 
Naczelnik Wydz. RGS – stwierdził, że jest potrzeba na etapie finansowania, wcześniej nie było 

takiego wymogu. 
S.Domański – pytał o czas realizacji? 
Naczelnik Wydz. RGS – odpowiedział, że 2 lata – od 2010 r. do 2011 r.,  realizacja projektu 

głównie spadnie na szkoły miejskie. 
S.Purol – pytał na czym Naczelnik opiera przesłankę, że otrzymamy pozostałą różnicę? 
Naczelnik Wydz. RGS – wyjaśnił, że otrzymał pismo odnośnie negocjacji i z rozmów  z 

przedstawicielami wynika  możliwość pozyskania całej kwoty. 
S.Domański – pytał o kadrę? 
Naczelnik Wydz. RGS – stwierdził, że kadrę stanowią nauczyciele i specjaliści. 
S.Domański. – pytał kiedy ogłoszono wyniki konkursu? 
Naczelnik Wydz. RGS – odpowiedział, że 10-11 września 2009 r. 

 
Komisja zaopiniowała pozytywnie, głosując: za- 5 (jednogłośnie). 

 
b) zmieniającej uchwałę w sprawie wieloletniego planu inwestycyjnego Miasta Białogard 

na lata 2003-2010 – druk B, 
Przedstawił: Waldemar Marczyk, Naczelnik Wydz. Infrastruktury 

 

Głos w dyskusji zabrali: 
W.Czurko –  stwierdził, że na ulicy, gdzie mieszka Pani Senator jest dziura o szer. 1 m na 

odcinku od ul. Dworcowej do ul. W.Polskiego. 
Naczelnik Wydz. IM – powiedział, że tam jest położony dywanik podkładowy, nie wystarczyło 
środków na warstwę ścieralną. 
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T.Szwed – pytał  jaka jest szansa otrzymania środków zewnętrznych na drogi? 
Naczelnik Wydz. IM – stwierdził, że nie ma gwarancji. W starostwie odbył się przetarg na 

wykonanie tej drogi. 
St.Hatłas – poruszył sprawę stanu drogi przy ul. Mickiewicza, koło przychodni. 
W.Czurko – stwierdził, że tam jest czterech właścicieli, Miasto nie ma żadnego prawa.  
S.Purol – odnośnie infrastruktury oś. Olimpijczyków pytał czy Miasto ma tam swoje  tereny 

do zainwestowania i sprzedaży z korzyścią dla mieszkańców. Czy taką infrastrukturę ma  ul. 
Wiślana w kierunku ul. Zwycięstwa, czy została zakończona, czy można włączyć ul. 
Patrycego? 

Naczelnik Wydz. IM – wyjaśnił, że mówiąc o infrastrukturze na oś. Olimpijczyków to tereny 
BSM, a Miasta są drogi. Po drugiej stronie mamy działki. To dotyczy też rejonu ul. 
Krzywoustego, ul.  Jagiełły i ul. Patrycego. 

S.Domański – pytał co słychać odnośnie ul. Asnyka? 
Naczelnik Wydz. IM – powiedział, że jutro podpisujemy umowę na ul. Asnyka, ul. M. 

Skłodowskiej-Curie i ul. Polną. Wykonawcą na ul. Asnyka i ul. Polną będzie Pan Gomułka a 
resztę zrealizuje Pan J.Kruszewski. 

 
Komisja zaopiniowała pozytywnie, głosując: za- 5 (jednogłośnie). 

 
c) zmieniającej uchwałę budżetową na rok 2009 – druk C, 
Przedstawiła: L.Szymecka, Skarbnik Miasta. 

 

Komisja zaopiniowała pozytywnie, głosując: za- 5 (jednogłośnie). 
 

Ad 4 

W sprawach różnych głos zabrali: 
S.Purol – pytał o organizację ruchu w trakcie remontu wiaduktu? 
Naczelnik Wydz. IM – stwierdził, że ruch pieszy pozostanie górą przez wiadukt, a dla 

pojazdów będzie objazd. 
W.Czurko – pytał kto decyduje o nośności pojazdów na przejazdach? 
Naczelnik Wydz. IM – wyjaśnił, że to reguluje ustawa. 
 

Ad 5 

 Po wyczerpaniu tematyki o godz. 18.00 zakończono posiedzenie Komisji.  
Protokołowała: Małgorzata Zimmer 

 

Przewodniczący  Komisji 
  

                           Sławomir  Domański 
 


	Przewodniczący  Komisji  

